

NOTIS PRIVASI PEMOHON

Notis Privasi Pemohon Micron

Micron Technology, Inc. dan syarikat kumpulannya (secara kolektif “Micron”, “kami” atau “kita”) komited untuk menjalankan perniagaan secara integriti dan profesionalisme tanpa kompromi dan ini termasuk menghormati privasi anda dan melindungi maklumat peribadi anda.

Dalam Notis Privasi Pemohon ini ("Notis" ini), kami memberi anda butiran tentang cara kami memproses data peribadi anda ketika anda sedang mencari pekerjaan, latihan amali, perantis, latihan atau hubungan kerja lain dengan kami atau ketika kami memproses maklumat peribadi anda untuk tujuan perekrutan. “Memproses” bermaksud mengumpul, menggunakan, berkongsi, memindahkan dan menyimpan data peribadi anda.

Penting untuk anda membaca dan menyimpan Notis ini serta komunikasi, dasar, dokumen atau siaran lain dari Micron mengenai privasi anda yang kami mungkin berikan semasa kami memproses data peribadi anda.

Kami menggalakkan anda untuk menghubungi kami (lihat “Cara Menghubungi Kami” di bawah) jika anda ada sebarang pertanyaan atau kebimbangan. Jika anda bekerja melalui agensi atau perkhidmatan kontrak, kami menggalakkan anda untuk menyemak dasar dan amalan privasi organisasi tersebut selain daripada Notis ini. Notis ini biasanya tidak terpakai untuk pemrosesan maklumat peribadi anda oleh mereka.

Terakhir Dikemas Kini: 15 Mei 2024

1. SKOP NOTIS PEMOHON INI

Notis ini terpakai secara global untuk semua individu yang data peribadinya (ditakrifkan dalam Bahagian 3 di bawah) yang kami proses berkenaan minat berpotensi untuk bekerja di Micron, sama ada sebagai seorang pekerja, pekerja kontrak, pelatih, lepasan ijazah atau perantis, serta individu lain yang Maklumat Peribadi mereka diproses oleh kami untuk tujuan perekrutan (seperti untuk menilai sama ada untuk menghubungi mereka untuk bekerja dengan kami) (secara kolektif “Calon”).

Notis ini menerangkan cara kami memproses data peribadi anda, sama ada dikumpulkan oleh Micron atau ejen kami atau anda berikan, berkaitan dengan hubungan proses perekrutan kami.

Notis ini tidak mewujudkan atau membentuk sebahagian daripada kontrak pekerjaan, sama ada kekal atau sementara atau kontrak lain untuk menyediakan perkhidmatan atau menerima perkhidmatan dari Micron.

Perlu ingat bahawa [Terma Penggunaan](#) kami, [Notis Privasi Micron](#) kami dan dasar serta prosedur lain kami, sebagaimana yang berkenaan, juga boleh mengurus tadbir penggunaan produk, rangkaian, sistem, aplikasi, aset, perkhidmatan atau laman web kami.

NOTIS PRIVASI PEMOHON

2. HAK DAN KEUTAMAAN ANDA

Undang-undang privasi dan data di negara dan rantau yang berbeza di seluruh dunia memberi individu hak tertentu berhubung dengan data peribadi mereka. Kami menjalankan amalan privasi global kami berdasarkan Notis ini, [Notis Privasi Micron](#), Notis Privasi Pekerjaan kami dan undang-undang negara atau wilayah yang relevan di mana kami berinteraksi dengan anda.

3. MAKLUMAT YANG KAMI KUMPULKAN TENTANG ANDA

Apabila digunakan dalam Notis ini, “data peribadi” bermaksud apa-apa maklumat yang mengenal pasti, berkaitan dengan, menerangkan, secara munasabah mampu dikaitkan dengan atau boleh dikaitkan secara munasabah, secara langsung atau tidak langsung, dengan individu (“subjek data”) dan termasuk “data peribadi” atau “maklumat peribadi” seperti yang ditakrifkan dalam undang-undang perlindungan data yang berkenaan. Data yang tidak boleh dikaitkan dengan anda, seperti maklumat terkumpul, tanpa pengenalan, adalah bukan data peribadi.

Carta di bawah menunjukkan kategori data peribadi yang Micron kumpulkan tentang anda semasa dan selepas interaksi pengambilan, sumber data peribadi, tujuan pemprosesan Micron, kategori pihak ketiga yang baru-baru ini kami dedahkan data yang membawa kepada tarikh kuat kuasa Notis ini dan berapa lama kami mengekalkan kategori data peribadi dalam sistem Micron.

Kategori data peribadi yang Micron kumpul	Sumber	Tujuan(-tujuan) pemprosesan data peribadi	Kategori daripada pihak ketiga yang kami dedahkan data	Pengekalan data peribadi
Pengecam Peribadi: Maklumat hubungan peribadi seperti nama, tajuk, alamat, tarikh, tempat dilahirkan, ID calon, nombor telefon dan alamat e-mel Nombor lesen memandu, nombor pasport, status kewarganegaraan/visa atau maklumat yang berkaitan Nombor Keselamatan Sosial, nombor pengenalan nasional atau nombor lain yang dikeluarkan oleh kerajaan	(a) Secara langsung atau tidak langsung daripada anda (b) Daripada pihak ketiga	(a) Tujuan Perniagaan (b) Mengendalikan pembayaran dan manfaat (c) Langkah keselamatan (d) Pematuhan	(a) Perunding perkhidmatan profesional (b) Vendor yang membantu proses pekerjaan (c) Penjual perkhidmatan pelanggan (d) Penjual keselamatan (e) Vendor IT (f) Penyedia perkhidmatan profesional, termasuk juruaudit luar	3 tahun
Klasifikasi Dilindungi dan Data Peribadi Sensitif/ Maklumat Peribadi Sensitif: Maklumat tentang hilang upaya, bangsa, etnik, agama, status veteran atau orientasi seksual anda, maklumat kesihatan, seperti keadaan perubatan dan rekod kesihatan dan penyakit, maklumat pemeriksaan latar belakang	(a) Secara langsung atau tidak langsung daripada anda (b) Daripada pihak ketiga	(a) Tujuan perniagaan (b) Mengendalikan pembayaran dan manfaat (c) Langkah keselamatan (d) Pematuhan	(a) Perunding perkhidmatan profesional (b) Vendor yang membantu proses pekerjaan (c) Perkhidmatan analisis data (d) Penjual keselamatan (e) Vendor IT	3 tahun

NOTIS PRIVASI PEMOHON

Kategori data peribadi yang Micron kumpul	Sumber	Tujuan(-tujuan) pemprosesan data peribadi	Kategori daripada pihak ketiga yang kami dedahkan data	Pengekalan data peribadi
<p>Internet atau aktiviti rangkaian lain yang serupa: Maklumat tentang penggunaan komputer dan rangkaian Micron, e-mel atau komunikasi elektronik lain oleh anda</p> <p>Maklumat yang dikumpul melalui kuki dan teknologi serupa semasa melayari laman web kami</p>	(a) Secara langsung atau tidak langsung daripada anda	(a) Tujuan perniagaan (b) Langkah keselamatan (c) Pematuhan	(a) Vendor IT (b) Penjual keselamatan (c) Penyedia perkhidmatan profesional, termasuk penyedia perkhidmatan pelanggan dan juruaudit luar	2 tahun
<p>Data deria: Maklumat audio, elektronik, visual, termal, olfaktori atau yang serupa. Gambar, rakaman persidangan video, rakaman CCTV, panggilan telefon, komunikasi melalui saluran elektronik dan aplikasi</p> <p>Kami tidak mengumpulkan maklumat biometrik termal, olfaktori atau yang serupa anda secara rutin, tetapi berhak untuk melakukannya untuk keselamatan tapak atau jika masalah kesihatan dan keselamatan menghendaki kami melaksanakannya.</p>	(a) Secara langsung atau tidak langsung daripada anda	(a) Tujuan Perniagaan (b) Langkah keselamatan (c) Pematuhan	(a) Vendor IT (b) Penjual keselamatan (c) Pembekal perkhidmatan profesional termasuk pembekal perkhidmatan pelanggan	2-5 Tahun
<p>Maklumat berkaitan profesional atau pekerjaan: Upah, gaji, pampasan, cuti tahunan, persaraan, prestasi kerja, tindakan tatatertib, rungutan dan/atau siasatan dalaman, jawatan, sejarah gaji, sejarah kerja, waktu bekerja, cuti, ketidakhadiran, rekod latihan, keahlian profesional, keahlian lembaga dan aktiviti atau peranan profesional lain.</p> <p>Maklumat dari laman sosial atau aplikasi rangkaian sosial yang tersedia secara awam dan daripada perkhidmatan carian elektronik yang lain.</p>	(a) Terus daripada anda (b) Daripada pihak ketiga	(a) Keputusan yang berkaitan dengan pengambilan dan pekerjaan (b) Tujuan perniagaan (c) Pematuhan	(a) Vendor yang membantu proses pengambilan dan pekerjaan	3 tahun
<p>Rekod pendidikan: Gred, transkrip, senarai kelas, jadual pelajar, kod pengenalan pelajar, maklumat kewangan pelajar atau rekod disiplin pelajar.</p>	(a) Terus daripada anda	(a) Keputusan yang berkaitan dengan pengambilan dan pekerjaan (b) Tujuan perniagaan (c) Pematuhan	(a) Vendor yang membantu proses pengambilan dan pekerjaan	3 tahun

NOTIS PRIVASI PEMOHON

Kategori data peribadi yang Micron kumpul	Sumber	Tujuan(-tujuan) pemprosesan data peribadi	Kategori daripada pihak ketiga yang kami dedahkan data	Pengekalan data peribadi
Inferens yang diambil daripada data peribadi lain yang dikumpul: Maklumat tentang kemahiran tambahan yang sistem kami simpulkan yang mungkin anda miliki.	(a) Terus daripada anda (b) Daripada pihak ketiga	(a) Keputusan yang berkaitan dengan pengambilan dan pekerjaan (b) Tujuan perniagaan	(a) Vendor yang membantu proses pengambilan dan pekerjaan	3 tahun
Data peribadi sensitif/ Maklumat Peribadi Sensitif yang dikumpul: Nombor keselamatan sosial, lesen memandu, kad pengenalan negeri, nombor pasport atau nombor pengenalan lain yang dikeluarkan oleh kerajaan Asal kaum atau etnik, kepercayaan agama atau falsafah atau keahlian kesatuan Maklumat peribadi dikumpul dan dianalisis mengenai kesihatan Maklumat peribadi dikumpul dan dianalisis berkenaan dengan orientasi seks	(a) Terus daripada anda (b) Daripada pihak ketiga	(a) Tujuan perniagaan (b) Mengendalikan pembayaran dan manfaat (c) Langkah keselamatan (d) Pematuhan	(a) Perunding perkhidmatan profesional (b) Vendor yang membantu proses pengambilan dan pekerjaan (c) Perkhidmatan analisis data (d) Penjual keselamatan (e) Vendor IT	3 tahun

4. CARA KAMI MENGUMPUL DATA PERIBADI ANDA

Kami mungkin mengumpulkan data peribadi mengenai anda melalui proses permohonan dan perekrutan, secara langsung daripada anda, dari agensi pekerjaan, melalui perkhidmatan penyaringan dan/atau penyedia pemeriksaan latar belakang. Kami mungkin mengumpulkan maklumat tambahan daripada pihak ketiga termasuk bekas majikan, rujukan lain, penyedia perekrutan, agensi rujukan kredit, laman web yang tersedia secara umum seperti LinkedIn atau sumber lain yang menyediakan perkhidmatan pengesahan pekerjaan atau identiti.

Sekiranya umur anda kurang daripada usia kerja sah diguna pakai di lokasi anda tidak boleh memberikan sebarang data peribadi kepada mana-mana laman web Micron atau sekutu bagi tujuan memohon atau mendapatkan pekerjaan, latihan amali atau perantisan/menjadi pelatih dengan Micron.

5. CARA KAMI MENGGUNAKAN MAKLUMAT PERIBADI ANDA

Kami hanya akan memproses data peribadi anda seperti yang dibenarkan oleh undang-undang dan dasar kami yang diguna pakai.

NOTIS PRIVASI PEMOHON

Micron dan rakan kongsi pihak ketiga boleh menggunakan data peribadi anda untuk tujuan yang sah dan sah berikut:

A. Keputusan yang berkaitan dengan pengambilan dan pekerjaan:

- memastikan kesesuaian anda untuk bekerja;
- menilai pencalonan anda untuk jawatan pekerjaan terbuka tertentu atau kelayakan anda untuk peranan lain dalam Micron; dan
- membuat keputusan mengenai permohonan anda; menentukan sama ada untuk menawarkan anda jawatan dan berdasarkan pada syarat apa.

B. Tujuan Perniagaan yang Berkaitan:

- menjalankan kajian analisis data untuk mengkaji dan lebih memahami demografi Calon dan proses permohonan kami;
- berkomunikasi dengan anda melalui sembang, perkhidmatan pelanggan dan saluran pemasaran;
- menarik dan mengekalkan tenaga kerja yang pelbagai;
- mengatur perjalanan dan penginapan lain;
- menyediakan akses ke sistem IT dan sokongan untuk membolehkan akses ke kemudahan, sumber dan sistem kami; dan
- menangani pertikaian undang-undang.

C. Langkah Keselamatan:

- memastikan keselamatan anda serta keselamatan kemudahan, sumber, kakitangan dan orang lain yang berinteraksi dengan Micron;
- mencegah penipuan dan melindungi sistem, data, sumber dan kemudahan kami daripada akses atau eksploitasi yang tidak dibenarkan;
- memantau pematuhan dengan dasar IT kami;
- memastikan keselamatan rangkaian dan maklumat, termasuk mencegah akses tanpa izin ke sistem komunikasi komputer dan elektronik kami dan mencegah pengedaran perisian hasad; atau
- menyiasat kecurian dan aktiviti menyalahi undang-undang lain.

D. Pematuhan:

- mengesahkan identiti, kewarganegaraan dan status pekerjaan anda;
- memastikan bahawa anda dibenarkan bekerja secara sah dalam kawasan geografi pengambilan pekerja anda;
- mematuhi undang-undang peluang pekerjaan yang setara dan syarat undang-undang lain yang terpakai untuk kita dalam konteks permohonan dan pekerjaan; atau
- memantau peluang yang setara dan kepelbagaian mengikut undang-undang yang diguna pakai.

Untuk “Keputusan yang berkaitan dengan pengambilan dan pekerjaan” yang disenaraikan di atas, kami memproses data peribadi anda berdasarkan persetujuan anda atau atas arahan anda, yang membenarkan anda menarik balik atau mengubah suai pada bila-bila masa dengan menghubungi kami.

NOTIS PRIVASI PEMOHON

Baki tujuan yang diterangkan di atas, yang diperlukan atau dibenarkan oleh undang-undang, tidak bergantung pada persetujuan anda.

6. PENDEDAHAN DATA PERIBADI ANDA

Kami mungkin mendedahkan data peribadi seperti yang dijelaskan dalam Notis ini kepada penyedia perkhidmatan pihak ketiga yang kami gunakan untuk menyokong perniagaan kami.

Kami berusaha melalui kontrak kami dengan penyedia perkhidmatan kami untuk memastikan penyedia perkhidmatan tersebut hanya menggunakan data peribadi yang dikongsi untuk tujuan yang dimaksudkan untuk pendedahan tersebut. Kategori penyedia perkhidmatan yang kami kongsi maklumat dan perkhidmatan yang mereka berikan adalah:

- A. **Perunding perkhidmatan profesional** yang membantu proses perekrutan kami, menyediakan perkhidmatan undang-undang atau membekalkan sumber dan bantuan berdasarkan projek;
- B. **Vendor** yang membantu proses pengambilan dan pekerjaan, termasuk menilai kelayakan Calon, menyediakan platform di mana calon menyerahkan permohonan mereka, menyediakan Calon dengan sokongan pelanggan dan fungsi sembang, menjalankan semakan latar belakang dan mengesahkan pematuhan terhadap dasar Micron dan undang-undang yang diguna pakai;
- C. **Vendor keselamatan** yang membantu dengan pengesahan dan respons insiden keselamatan, pemberitahuan perkhidmatan dan pencegahan penipuan; dan
- D. **Vendor IT** yang membantu dengan reka bentuk sistem, seni bina dan pelaksanaan, pengehosan dan penyelenggaraan, penyimpanan data dan perisian serta operasi rangkaian.

Kami juga mungkin mendedahkan data peribadi anda kepada pihak luar lain seperti pengawal selia, mahkamah dan pihak berkuasa lain, apabila diperlukan oleh undang-undang atau untuk melindungi Micron atau orang lain, seperti yang dijelaskan dalam Notis ini.

Kami mungkin mendedahkan data peribadi anda kepada pembeli atau pengganti lain sekiranya berlaku penggabungan, pelupusan, penstrukturan semula, penyusunan semula, pembubaran, penjualan atau pemindahan lain sebahagian atau semua aset Micron, di mana data peribadi yang disimpan oleh Micron mengenai anda adalah antara aset yang dipindahkan.

Kami mungkin mendedahkan maklumat yang tidak dikenal pasti atau terkumpul tanpa sekatan.

7. KESELAMATAN DATA

Kami berusaha untuk melaksanakan beberapa langkah untuk membantu melindungi data peribadi anda daripada kehilangan yang tidak disengajakan dan daripada akses, penggunaan, perubahan dan pendedahan yang tidak dibenarkan. Kami menggunakan perlindungan fizikal,

NOTIS PRIVASI PEMOHON

pentadbiran dan teknikal untuk tujuan ini. Bergantung pada data dan sistem, ini mungkin termasuk pengurangan data, pengagregatan, keselamatan siber dan logistik, penyulitan, keselamatan fizikal, kesinambungan perniagaan dan pemulihan bencana serta sistem dan proses pengurusan risiko.

8. PENYIMPANAN DATA DAN MENGURUSKAN DATA ANDA

Data peribadi anda disimpan selagi ia diperlukan untuk memenuhi tujuan perniagaan kami yang dinyatakan dalam Pemberitahuan ini dan untuk jangka masa yang lebih lama yang dibenarkan atau diperlukan oleh undang-undang atau yang mungkin diperlukan berkaitan dengan hubungan berterusan yang mungkin anda miliki dengan Micron. Tempoh penyimpanan tertentu bergantung pada banyak faktor, termasuk jenis rekod, hubungan anda dengan Micron dan lokasi anda. Hak yang mungkin bergantung pada negara atau wilayah di mana anda bermastautin dilindungi dengan lebih meluas dalam [Notis Privasi Micron](#), [Notis Privasi Pekerjaan](#) kami dan di bawah Seksyen 9 dan 10 di bawah. Notis-notis ini memberikan maklumat tambahan tentang cara kami akan memberikan respons kepada anda jika anda menggunakan hak perlindungan data anda selaras dengan undang-undang perlindungan data yang diguna pakai.

9. PEMINDAHAN DATA ANTARABANGSA DAN RANGKA KERJA PRIVASI DATA

Kami mungkin memindahkan, memproses atau menyimpan maklumat peribadi anda di negara atau rantau selain daripada lokasi anda.

Di mana dibenarkan oleh undang-undang yang terpakai, Micron boleh memindahkan, memproses atau menyimpan data peribadi anda di mana-mana negara atau wilayah di mana kami mempunyai kemudahan, operasi perniagaan atau melibatkan pembekal perkhidmatan atau di mana penerima data peribadi lain yang diterangkan dalam Notis ini berada. Dengan menggunakan tapak kami atau berinteraksi dengan kami, anda mengakui pemindahan data peribadi anda ke dan pemrosesan dan penyimpanan data peribadi anda di negara di luar negara kediaman anda atau tempat pengumpulan.

Micron mematuhi Rangka Kerja Privasi Data EU-A.S. (EU-U.S. DPF), Sambungan UK ke EU-A.S. DPF dan Rangka Kerja Privasi Data Swiss-U.S. (Swiss-U.S. DPF) seperti yang ditetapkan oleh Jabatan Perdagangan A.S.. Micron telah memperakui kepada Jabatan Perdagangan A.S. bahawa ia mematuhi EU-A.S. Prinsip Rangka Kerja Privasi Data (Prinsip DPF EU-A.S.) berkaitan dengan pemrosesan data peribadi yang diterima daripada Kesatuan Eropah dengan bergantung kepada EU-A.S. DPF dan dari United Kingdom (dan Gibraltar) dengan bergantung kepada Sambungan UK ke EU-A.S. DPF. Micron telah memperakui kepada Jabatan Perdagangan AS bahawa ia mematuhi Prinsip Rangka Kerja Privasi Data Swiss-AS (Prinsip DPF Swiss-AS) berkaitan dengan pemrosesan data peribadi yang diterima dari Switzerland dengan bergantung pada DPF Swiss-AS. Jika terdapat sebarang percanggahan antara terma dalam dasar privasi ini dan Prinsip DPF EU-AS dan/atau Prinsip DPF Switzerland-AS, Prinsip tersebut akan diutamakan. Untuk mengetahui lebih

NOTIS PRIVASI PEMOHON

lanjut tentang program Rangka Kerja Privasi Data (DPF) dan untuk melihat pensijilan kami, sila lawati [Laman web rangka kerja privasi data](#).

Beberapa negara mungkin mempunyai undang-undang perlindungan data yang berbeza dengan undang-undang negara anda. Walau bagaimanapun, Micron telah mengambil perlindungan yang sewajarnya untuk menghendaki data peribadi anda kekal dilindungi mengikut undang-undang apabila ia dipindahkan, diproses dan disimpan.

Entiti dan anak syarikat Micron AS yang mematuhi Rangka Kerja Privasi Data EU-AS (EU-US DPF), Sambungan UK kepada EU-AS DPF dan Rangka Kerja Privasi Data Swiss-AS (Swiss-US DPF) serta Prinsip DPF EU-AS dan Prinsip DPF Swiss-AS termasuk: Authentica Services LLC; Elements Properties, LLC; Penyelesaian Teknologi Keystone, LLC; Micron Consumer Products Group LLC; Micron Customs Brokerage Services, Inc.; Sistem Persekutuan Micron, LLC; Micron Idaho Semiconductor Manufacturing (Triton) LLC; Micron Lehi Development, LLC; Micron Memory Finance LLC; Micron New York Semiconductor Manufacturing LLC; Micron Semiconductor Asia, LLC; Micron Semiconductor Products, Inc.; Micron Semiconductor Receivables LLC; Micron Technology Asia Pacific, Inc.; Micron Technology Finance LLC; Yayasan Teknologi Micron, Inc.; Perkhidmatan Teknologi Micron, Inc.; Micron Technology Utah, LLC; Micron Technology, Inc.; Micron Virginia Semiconductor Manufacturing LLC; Ovonix, Inc.; Syarikat Insurans S-Squared, Inc.; dan Teknologi No. 3, LLC.

Akauntabiliti untuk Pemindahan Seterusnya – Pihak Ketiga Yang Boleh Menerima Data Peribadi. Micron menggunakan penyedia perkhidmatan pihak ketiga untuk membantu kami menyediakan perkhidmatan kepada individu seperti, membantu dengan operasi teknikal tertentu, penghantaran data dan perkhidmatan penyimpanan data. Pihak ketiga ini boleh memproses atau menyimpan data peribadi semasa menyediakan perkhidmatan mereka. Micron mengekalkan kontrak dengan pihak ketiga ini yang menyekat akses, penggunaan dan pendedahan data peribadi mereka dengan mematuhi kewajipan DPF kami. Setakat yang diperuntukkan oleh prinsip DPF, Micron kekal bertanggungjawab dan bertanggungjawab di bawah DPF jika pihak ketiga yang Micron terlibat untuk memproses data peribadi bagi pihaknya berbuat demikian dengan cara yang tidak konsisten dengan Prinsip DPF, melainkan Micron menetapkan ia tidak bertanggungjawab untuk tindakan yang menimbulkan kerosakan.

Soalan atau Aduan Selaras dengan Prinsip DPF, Micron komited untuk menyelesaikan aduan mengenai pengumpulan atau penggunaan data peribadi anda oleh kami. Individu yang mempunyai pertanyaan atau aduan mengenai Notis Privasi kami hendaklah menghubungi kami terlebih dahulu dengan menggunakan maklumat "Hubungi Kami" kami yang disediakan di bawah. Anda juga boleh menggunakan alat bantu diri yang kami sediakan untuk anda di laman web kami untuk mengetahui lebih lanjut mengenai hak anda berkenaan dengan pemindahan data dan untuk meminta akses ke, mengehadkan penggunaan atau mengehadkan pendedahan maklumat peribadi anda. Jika anda membuat permintaan yang melibatkan data peribadi, anda perlu memberikan maklumat pengesahan tertentu dan menentusahkan agar kami dapat membalas permintaan anda.

NOTIS PRIVASI PEMOHON

Sebagai pematuhan dengan DPF EU-AS dan Sambungan UK kepada DPF EU-AS dan DPF Swiss-AS, Micron komited untuk bekerjasama dan mematuhi nasihat panel yang ditubuhkan oleh pihak berkuasa perlindungan data EU (DPA) dan Pejabat Pesuruhjaya Maklumat UK (ICO) dan Pesuruhjaya Perlindungan Data dan Maklumat Persekutuan Switzerland (FDPIC) berkenaan dengan aduan yang tidak dapat diselesaikan berkenaan pengendalian kami terhadap data sumber manusia yang diterima dengan bergantung pada DPF EU-AS dan Sambungan UK kepada DPF EU-AS dan Swiss-AS DPF dalam konteks hubungan pekerjaan.

Suruhanjaya Perdagangan Persekutuan mempunyai bidang kuasa ke atas pematuhan operasi Micron AS dengan Rangka Kerja Privasi Data EU-AS (EU-US DPF) dan Sambungan UK kepada EU-AS DPF dan Rangka Kerja Privasi Data Swiss-AS (Swiss-US DPF).

Timbang Tara yang Mengikat. Di bawah syarat tertentu dan sebagai pilihan terakhir, anda mungkin boleh menggunakan timbang tara yang mengikat untuk aduan mengenai pematuhan DPF yang tidak diselesaikan oleh mana-mana mekanisme DPF yang lain. Untuk maklumat tambahan, lihat Prosedur Timbang Tara Jabatan Perdagangan A.S. (dataprivacyframework.gov). Sekiranya berlaku dan jika perlu, apabila Micron memindahkan data peribadi ke negara di luar EEA, EU, UK atau Switzerland yang tidak dianggap 'mencukupi' oleh Suruhanjaya Eropah ('Pemindahan Terhad'), Micron akan memastikan bahawa ia akan menyediakan perlindungan yang mencukupi untuk pemindahan data peribadi tersebut. Ini termasuk mekanisme pemindahan data seperti Klausula Kontrak Standard EU dan Klausula Kontrak Standard UK untuk Pemindahan Terhad.

Jika anda mempunyai pertanyaan khusus mengenai amalan pekerjaan di wilayah anda, sila rujuk maklumat hubungan untuk bidang kuasa anda yang disenaraikan dalam Bahagian 10.

10. PERTIMBANGAN NEGARA ATAU PRIVASI DAERAH TAMBAHAN

Oleh kerana Micron telah menggunakan pandangan global mengenai privasi dengan tujuan memberikan hak privasi yang mantap tanpa mengira di mana seseorang bermastautin, penggunaan terminologi kami dalam Notis ini harus ditafsirkan untuk mencerminkan maksud tersebut. Anda boleh mendapatkan terma privasi tambahan yang mungkin berkaitan dengan negara atau wilayah tertentu di bawah. Selain menghubungi Micron, anda juga boleh menghubungi Pihak Berkuasa Perlindungan Data setempat dengan sebarang pertanyaan atau masalah mengenai hak privasi anda.

NOTIS PRIVASI PEMOHON

MALAYSIA

Undang-undang yang Mengawal:

Sebagai penduduk Malaysia, semasa interaksi anda dengan kami untuk tujuan mencari atau memohon pekerjaan, pemprosesan data peribadi anda akan dilaksanakan di bawah terma Notis ini, seperti yang dipinda atau ditambah mengikut terma privasi Malaysia yang bertujuan untuk merangkumi peraturan privasi yang diguna pakai, termasuk yang di bawah Akta Perlindungan Data Peribadi Malaysia 2010.

Menghubungi Micron di Malaysia:

Micron, sekutunya dan pihak ketiga yang dibenarkan merupakan pengawal data yang relevan bagi data peribadi. Pihak ketiga harus dihubungi secara langsung. Micron dan sekutunya boleh dihubungi di seluruh dunia seperti yang ditunjukkan di bawah "Cara Menghubungi Kami" atau di operasi Malaysia serantau kami yang terletak di:

Micron Memory Malaysia Sdn. Bhd. (MMP)

Untuk Perhatian: Pengarah, Malaysia Perniagaan Negara Rakan Niaga Warga Kerja

PMT 779, Lingkaran Cassia Selatan

Taman Perindustrian Batu Kawan

Seberang Perai Selatan

14110 Bandar Cassia, Pulau Pinang

Telefon: +60 6956 2629

E-mel: vmahadevan@micron.com

Micron Semiconductor Malaysia Sdn. Bhd. Bhd. (MMY)

Untuk Perhatian: Pengarah, Malaysia Perniagaan Negara Rakan Niaga Warga Kerja

Kawasan Perindustrian Tanjung Agas

P.O. Box 62

Muar Johor 84000, Malaysia

Telefon: +60 6956 2629

E-mel: vmahadevan@micron.com

11. PERUBAHAN KEPADA NOTIS KAMI.

Dari semasa ke semasa kami mungkin mengubah Notis ini, [Notis Privasi Micron](#), Notis Privasi Pekerjaan kami atau mana-mana prosedur privasi sokongan kami. Kami berhak untuk membuat perubahan tersebut pada bila-bila masa dan tanpa memberi pemberitahuan terlebih dahulu kepada anda.

Jika kami membuat perubahan penting kepada cara kami memproses data peribadi Anda berhubung dengan aktiviti perekrutan kami, kami akan memberikan notis kepada anda dengan menyediakan versi terbaharu Notis ini, Notis Privasi Micron kami dan/atau sebarang prosedur privasi sokongan (setakat yang mana prosedur sedemikian biasanya disediakan secara umum

NOTIS PRIVASI PEMOHON

oleh Micron) yang tersedia untuk anda, seperti menyiarkan pada laman web kami atau menghantarnya melalui e-mel. Sila semak sebarang perubahan yang kami berikan dengan teliti. Semua perubahan kepada Notis ini akan berkuat kuasa sebaik sahaja penerbitannya dan interaksi berterusan anda dengan kami akan merupakan persetujuan anda kepada semua perubahan.

12. CARA UNTUK MENGHUBUNGI KAMI.

Sila hubungi kami jika anda mempunyai pertanyaan atau komen mengenai Notis ini, [Notis Privasi Micron](#), atau pertanyaan privasi secara umum. Kami mengalu-alukan maklum balas dan komen anda.

- A. **Melalui E-mel.** Menghubungi kami melalui e-mel di privacy@micron.com.
- B. **Melalui Telefon.** Anda juga boleh menghubungi kami melalui telefon di +1-800-336-8915.
- C. **Melalui Mel Terus.** Anda boleh menghubungi kami melalui mel terus di:

Micron Technology, Inc.
Untuk Perhatian: Undang-undang-Privasi
8000 South Federal Way
Peti Surat 6
Boise, Idaho 83707-0006, AS

- D. **Kepada Organisasi Warga Kerja Micron di wilayah anda:** Anda juga boleh menghubungi kontak Organisasi Warga Kerja setempat anda, seperti yang dikenal pasti dalam Bahagian 10 di atas, untuk mendapatkan maklumat lebih lanjut tentang dasar dan amalan pekerjaan Micron untuk wilayah anda.

Sila maklum, jika anda membuat permintaan yang melibatkan data peribadi, anda akan diminta untuk memberikan maklumat pembuktian dan pengesahan tertentu agar kami dapat menjawab permintaan anda sepenuhnya.